

## 产品主要功能特点：

### Main features of the product:

1. 光源健康安全，通过蓝光危害测试；  
Light source is healthy and safe, pass blue light hazard testing.
2. 带USB充电接口 (5VDC 2A)；  
With USB port (5VDC 2A).
3. 显色指数：Ra≥80，额定功率因数：>0.6；  
CRI:Ra≥80, Rated Power Factor:> 0.6.
4. 色温可调范围2700K-5700K，建议夜间使用时将色温调至4000K以下(当蓝色小指示灯亮时为4000K)。长按色温圆圈，实现升高或降低色温。当色温调至4000K时，色温停止变化。松开手指，并再次长按色温圆圈，色温继续变动，直到5700K或2700K(暖光)。

Color temperature range 2700K-5700K. It is recommended color temperature shall be adjusted below 4000K when using at night (Color temperature is 4000K when the small blue indicator light is on). Keep pressing the color temperature circle to get color temperature increased or decreased. Color temperature will stop changing when it comes to 4000K. Release finger and again keep pressing the color temperature circle, color temperature will continue changing to 5700K or 2700K(Warm light).

